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1. Organisasjon 

Nordre Follo idrettsråd (NFIR) er et organisasjonsledd i Norges Idrettsforbund. Årsberetningen 

gjelder for perioden 1.1.2022 til 31.12.2022.  

1.1 Styret og ansatt 

Styret i NFIR har bestått av:  

Leder Nina K. Vøllestad (Oppegård IL) 
Nestleder Jan Thomas Birkeland (Ski IL Ishockey).   

Erstattet av Jakob Nygaard (Oppegård 
IL) fra 11. oktober 2022. 

Styremedlem Anne-Lise Sørli (Kolbotn IL) 

Styremedlem Oskar A. Kleven (Follo sykkelklubb) 

Styremedlem Eivind Åsheim (Langhus IL Håndball) 

Styremedlem Anne Grete Kaasa (Ski IL Håndball) 
 
Varamedlem 1 Rune Nilsen (Kolbotn IL) 

Varamedlem 2  
 
Daglig leder 

 
Trond Linnestad (1.1 - 31.5.2022) 
Trond Dyrnes (1.8. – 31.12.2022) 

    

1.2 Valgkomite 

Valgkomiteen har bestått av: 

Leder Gard Olsen (Oppegård IL) 

Medlem Gard Kjølholt (Kolbotn IL) 

Medlem Ellen Thomsen Halaas (Kolbotn IL) 

Varamedlem Aina Slinning (Ski IL Turn) 
 

1.3 Kontrollutvalg 

Kontrollutvalget har bestått av: 

Medlem Ragnhild Riis (Kolbotn IL) 

Medlem Vidar Fålun (Oppegård IL) 

Varamedlem Andreas Jeksrud (Ski IL Fotball) 
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1.4 Medlemsoversikt 

Pr 31.12.2022 er det 63 idrettslag som er medlem av NFIR.  

Danseklubben Move On  
Fjell Miniatyrskytterlag 
Follo Dansestudio  
Follo Discgolf klubb 
Follo Flyklubb 
Follo Fotballklubb 
Follo HK  
Follo HK Damer 
Follo Kampsport  
Follo Kunstløpklubb 
Follo Løpeklubb 
Follo Petanca Klubb 
Follo Stolt og Svett Idrettslag 
Follo Sykkelklubb 
Friskis & Svettis Oppegård 
Friskis & Svettis Ski 
Gjersjøen Golfklubb 
Kolbotn Bokseklubb 
Kolbotn Idrettslag 
Kolbotn Klatreklubb Oppturen 
Kolbotn Sykkelklubb 
Kolbotn Taekwon-Do Klubb 
 

Kolbotn Tennisklubb  
Krokhol Golfklubb  
Kråkstad IL  
Langhus IL Alliansen  
Langhus IL Fotball  
Langhus IL Håndball 
Nordre Follo FK 
Nordre Follo Orientering 
Nordre Follo Padelklubb 
Norsk Motorklubb Follo 
Oppegård Golfklubb 
Oppegård Idrettslag 
Oppegård Seilforening 
Oppegård Skytterlag 
RA Padleklubb 
Siggerud IL  
Siggerud Klatreklubb  
Ski Aktivitetslag For        

Funksjonshemmede 
Ski Bryteklubb 
Ski Golfklubb 
 

Ski IL Alliansen 
Ski IL Fotball 
Ski IL Friidrett  
Ski IL Håndball  
Ski IL Innebandy 
Ski IL Ishockey  
Ski IL Tennis  
Ski IL Turn 
Ski Ishockey Elite 
Ski Jeger- og Fiskerforening 
Ski Judo og Ju-Jitsuklubb  
Ski Kampsportklubb  
Ski Karateklubb 
Ski Klatreklubb  
Ski Pistolklubb  
Ski Rideklubb  
Ski Svømmeklubb  
Ski Taekwondo Klubb  
Skimt  
Sofiemyr Judokwai 
Svartskog IF 

 

Medlemsutviklingen i Nordre Follo viste, som ellers i landet, en nedgang under pandemien. I 

Nordre Follo var det særlig i 2020 vi så en klar nedgang i medlemmer, fra 24005 i 2019 til 22302 i 

2020. Men det er gledelig å notere at det totale antallet medlemmer økte allerede i 2021, da vi 

hadde 24241 medlemmer. Vi har ikke endelige tall for medlemmer i 2022, men forventningene er 

fortsatt økning. 
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Alders- og kjønnsmessig fordeler medlemmene seg slik: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aktivitetstallene totalt er 19507 og fordeler seg på totalt 33 forskjellige grener 
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2019 569 3655 2356 390 2855 563 4229 2808 701 5879

2020 459 3474 1969 380 2654 502 3882 2443 744 5795

2021 610 3868 1888 467 2725 649 4264 2593 874 6303
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Medlemstall pr kjønn og alder

Amerikanske 
idretter; 75

Badminton; 69 Bandy; 273

Basketball; 428

Boksing; 48 Bordtennis; 85

Bryting; 392

Dans; 266
Fleridretter; 273

Fotball; 3916

Friidrett; 252

Golf; 3499

Gymnastikk og 
turn; 1717

Håndball; 2586
Ishockey; 436

Judo; 29

Kampsport; 268

Kickboksing; 14
Klatring; 453Luftsport; 23

Motorsport; 95

Orientering; 127

Padling; 141

Ridning; 53

Seiling; 
23

Ski; 
234

Skyting; 506

Skøyter; 110 Svømming; 
1304

Sykkel; 
1069

Tennis; 486
Triatlon; 34

Volleyball; 223
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2. Møtevirksomhet og representasjon 

I tillegg til oppgavene som er gitt i det vedtatte arbeidsprogrammet, har styret og daglig leder 

deltatt i eller gitt innspill til flere prosjekter og oppgaver som går i regi av Nordre Follo kommune. 

Dette gjelder for eksempel fordeling av treningstider, drifts- og leieavtaler mellom idrettslag og 

prosjekter for bærekraft og livsmestring, behovsanalyser og temaplaner. Høsten 2022 ble det gjort 

en særskilt innsats i fht å bidra til kommunens arbeid med å redusere strømforbruket. Idretten fikk 

stor anerkjennelse for det arbeidet som ble gjort.  

Daglig leder har arbeidet med ulike forberedelser, utredninger og samarbeidet og støttet 

kommunens ulike avdelinger innenfor oppvekst og idrett, i tillegg til kontaktsøkende og støttende 

virksomhet til alle idrettslag i kommunen.  

Daglig leder har også jobbet sammen i daglig leder-forum som er en gruppe bestående av alle 

daglige ledere i idrettsråd i Norge med minst 50 % stilling. Det har også vært gjennomført en del 

fysiske samlinger og befaringer av forskjellige idrettsanlegg i denne gruppen.  

Videre har det vært jobbet med følgende oppgaver:  

- Utvidelsen til idretts- og aktivitetsråd og støtte til dette fra kommunen og VIK.  
- Deltatt i styringsgruppen for "Mitt valg"  
- Startet samarbeid med Kulturråd og musikkråd gjennom Kulturforum som er igangsatt av 

kommunen, men skal fortsette som ett selvstendig samarbeidsorgan.  
- Hatt dialog og møter med Friluftsforum Nordre Follo og gjennom det bygd opp tillit for det 

utvidede idretts- og aktivitetsrådet.  
- Engasjert NFIR i kommunens mobilitetsplan og sendt et høringssvar på denne.  
- Deltatt på samlinger for inkludering i idrettslag 
- Deltatt på den årlige «AlleMed-dugnaden» i regi av Fritidskoordinatoren i NFK.  

 

2.1 Styremøter og årsmøte 

Det ble avholdt 12 styremøter i 2022.  

Ordinært årsmøte ble avholdt 10. mai 2022. Det ble avholdt et ekstraordinært årsmøte 11. oktober 

2022 for å få på plass en ny nestleder, samt å få støtte til omfordeling av midler til idretten fra 

kommunen til å dekke utvidelsen med aktivitetsråd.  

 

2.2 Møter med idrettslagene 

Det er avholdt flere møter for å få samlet idretten om hvilke toppidrettsarenaer man skal enes om 

for fotball og friidrett. Det er videre nedsatt en gruppe for fotball og en for friidrett for å jobbe 

videre med de forskjellige alternativene. Dette arbeidet fortsetter i 2023 og etter planen skal vi 

samlet melde til kommunen hva som er idrettens ønsker med tanke på kort- og langsiktige 

løsninger for topp-idrettsanlegg i Nordre Follo. 

Idrettsrådet har også deltatt i møter mellom idrettslag for å bidra til best mulig samarbeid og 

koordinering i forhold til bruk av ulike anlegg.  

Det har vært avholdt to fellesmøter for idrettslagene i kommunen:  



 

Side 6 
 

 

• 3. mars på Siggerud IL's klubbhus. Agendaen var Partnerskapsavtalen med NFK og 
retningslinjer for tildeling av treningstid.  

• 11. oktober på Kolbotn IL's klubbhus. Agendaen var kombinasjons- og nærmiljøanlegg med 
innlegg fra VIK, NFK og idrettslag.  
 

2.3 Møter og kontakt med administrasjon og politikere i Nordre Follo 

kommune 

Det har vært kontinuerlig kontakt og møter med administrasjonen. Og da i hovedsak med:  

- Idrett og friluftsliv om fordeling av treningstider, nye anlegg, drift og vedlikehold av anlegg, 
behovsplaner og temaplaner 

- Trygg oppvekst - Forebygging og tiltak  
- Frivillighetsforum - Samskapning og lokalsamfunn, temaplan, frivillighet og ildsjelpris 
- Mitt valg – kommunal styringsgruppe med Lions’ Mitt valg 
- Folkehelse og koordinering om frivillighet og “Alle med” dugnad 
- Byutvikling og arealplanlegging om temaplan mobilitet og transport 
- Plan- og prosjektavdelingen, Vei og park om tilskudd til vedlikehold 
- Ass. Kommuneoverlege om korona-tiltak 
- Tjenesteutvikling og innovasjon om prosjektet «Den samskapende kommune» 
- Eiendom, by og samfunn om flyplass-saken. 

Politisk har NFIR vært i møter med: 

- Utvalg for oppvekst, idrett og kultur 
- Kristelig Folkeparti – innspill til partiprogram 

Idrettsrådet har også sendt kommentarer og endringsforslag til kommunestyrerepresentanter og 

utvalgsrepresentanter vedrørende flere saker fremlagt til politisk behandling.  

2.4. Annen møtevirksomhet og representasjon 

Idrettsrådet var representert med 3 representanter på kretsting for Viken idrettskrets 11. juni 2022. 

Daglig leder og styremedlemmer har deltatt på nasjonale og regionale arrangementer i regi av 

Norges idrettsforbund, Viken idrettskrets og andre: 

• Viken IK, om inkluderingsmidler. 

• Viken IK, daglig leder fora f eks om anlegg, bærekraft og klubben som arbeidsgiver. 

• Nasjonalt nettverk for daglige ledere om f eks hvordan jobbe med kommunene, 
aktive lokalsamfunn, idrett som verdiskaper, organisert og egenorganisert trening. 

• Viken IK, inkludering i idrettslag 

• Viken IK, anleggskonferanse i Asker. 

• Viken IK, Regionalt idrettsrådsseminar. 

• UngFritid, om nasjonalt register over frivillighet. 

• Stiftelsen «Det er mitt valg» kurs om livsmestring. 

Nina K. Vøllestad er medlem i styringsgruppen for NIFs prosjekt Krafttak for mangfold og 

integrering. Hun var medlem i valgkomiteen for Viken IK frem til kretstinget i juni 2022.   
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3. Oppfølging av arbeidsprogrammet for 2022-2023 

Nedenfor følger en statusrapport for oppgavene i arbeidsprogrammet som ble vedtatt på årsmøtet 

i 2022.  

3.1 Oppfølging av anleggsstrategien 

I 2022 ble det nedsatt arbeidsgrupper for å skape enighet og planer for et fullverdig 

friidrettsstadion, samt et fotballstadion som tilfredsstiller kravene for toppserien for damer og nest 

høyeste nivå for herrer. Det har vært gode dialoger og vi vil berømme idrettslagene for godt 

samarbeid. Vi har tro på at de løsningene som ferdigstilles i 2023 vil skape et godt grunnlag for å 

finne gode løsninger.  

Det gjort noen innledende sonderinger om hvordan vi kan arbeide frem gode løsninger for at 

idrettslagene selv, eller i samarbeid med andre aktører, kan bygge og drifte anlegg. Arbeidet 

fortsetter i 2023 og settes på dagsorden i NFIRs samtaler med politikerne og kommunens 

administrasjon. Idrettsrådet deltok i samtaler med kommunen før det ble utlyst avtaler for 

vinterdrift av kunstgressbanene. Vi mente blant annet at det burde vært utlyst helårsdrift, for å 

sikre en mest mulig hensiktsmessig driftsform. Tidligere erfaringer fra slik halvårsdeling, har ikke 

vært udelt gode. Men kommunen tok ikke våre innspill inn.   

En sentral oppgave i 2022 var arbeidet med å få likeverdige og hensiktsmessige avtaler for 

idrettslagenes bruk av kommunens anlegg. Arbeidet ble ferdigstilt fra kommunen i 2022 og har i 

stor grad skapt likeverdighet. Det gjenstår enkelte punkter, men disse regner vi med vil kunne 

justeres inn i 2023.    

3.2 Fordeling av treningstid sett i forhold til tilgang på private anlegg 

Idrettsrådet startet høsten 2021 dialogen med aktuelle idrettslag om hvordan vi best kan håndtere 

fordeling av treningstid på tvers av kommunale og private anlegg. De største utfordringene knytter 

seg til private flerbruksanlegg. Det er mindre problemer knyttet til spesialanlegg (f eks tennis) som 

ikke dekker samme tilbud som de kommunale anleggene. Det ble våren 2022 avholdt møter med 

Ski IL Alliansen for å vurdere justeringer og forenkling i tildelingsprosessen av treningstid. 

Samtalene resulterte i en noe justert prosess, som skaper mindre behov for endringer i etterkant. 

Det er ikke gjort endringer i prinsippene som benyttes.   

3.3 Strategi for toppidrett 

NFIR har initierte et arbeid med sikte på å etablere en strategi for toppidrett i kommunen. Gjennom 

diskusjoner i gruppen, samlet man seg om at det i særlig grad var behov for å sikre gode nok anlegg, 

og spesielt for fotball og friidrett (se pkt 3.1).      

3.4 Finansiering av idrettsrådet 

NFIR har som mål å få til en tredelt finansiering av virksomheten, gjennom bidrag fra idrettslag, 

kommunen og NIF. På årsmøtet i 2022 ble det vedtatt at kontingenten fra idrettslagene skal 

fortsette for å kunne øke daglig leder stillingen til 100 % sammen med omdisponering av penger fra 

kommunen samt støtte fra sparebankstiftelsen gjennom VIK.  
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Dialogen med Kulturdepartementet om å bruke LAM midler til finansiering av idrettsråd nådde ikke 

frem, men utvidelsen til idretts- og aktivitetsråd sørget for mulighet til å få på plass en 100 % 

stillingen. Søknaden ble innvilget 2. desember og støtten vil være på 350.000.- for 2023 og 

tilsvarende for 2024 ved fremdrift som fastsatt i prosjektbeskrivelsen. Denne tildelingen utløste 

også en omdisponering av kommunens midler til idrett, slik at idrettsrådet får 300.000 kr fra Nordre 

Follo kommune i 2023 og 2024 for å være et idretts- og aktivtetsråd.  

På kort sikt, er dermed finansieringen av idrettsrådet sikret, og vi forventer at bidragene fra 

idrettslagene kan reduseres.  

 

4. Øvrige oppgaver 

4.1 LAM – lokale aktivitetsmidler 

Fordelingen av tilskudd til lokale lag og foreninger (LAM) fra Kulturdepartementet i 2022, resulterte 

i at vi i 2022 kunne fordele 5 581 371 kr til idrettslagene i Nordre Follo.  Midlene ble fordelt i 

henhold til vedtak på årsmøtet i 2022. Det kom inn søknader om særskilte tildelinger fra 12 

idrettslag. Det ble tildelt totalt 210.500 kr til disse tiltakene. Den resterende summen (5 370 801 kr) 

ble fordelt mellom alle idrettslag i henhold til antallet aktivtetsregistrerte barn og unge (6-19 år).  

 

4.2 Medieplan fram mot valget september 2023 

Nordre Follo idrettsråd ønsker å sette idretten på dagsorden inn mot kommune- og 

fylkestingsvalget 10. og 11. september. Som en forberedelse til dette påbegynte styret et arbeid 

med å lage en mediaplan, som en del av å få idrett på dagsorden inn mot valget. Mediaplanen ble 

planlagt høsten 2022. De største idrettsklubbene har også laget en mediaplan og begge 

mediaplanene er sett i en sammenheng, hvor idrettsrådet ønsker å sette søkelyset på prioriteringen 

av bl.a. idrettsanlegg i kommunene. Vi hadde et mål om et samarbeid med Østlandets blad for 

regelmessige artikler. De største idrettsklubbene sin mediaplan la i større grad vekt på større og 

konkrete prosjekter.  

 

NFIR jobbet i siste del av 2022 mye med planleggingen av et møte med politikerne i januar 2023. 
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5. Økonomi 

Regnskapet for 2022 gjøres opp med et overskudd på kr 524.277. Det budsjetterte overskuddet var 

kr 34.940. Årsaken til overskuddet noe større medlemsinntekter enn budsjettert pga flere 

medlemmer i idrettslagene. I tillegg har vi fått utbetalt tilskuddet fra Viken til idretts- og 

aktivitetsråd fra 2023, i tillegg til at vi deler av året ikke hadde en daglig leder ansatt.  Idrettsrådet 

mottok en årlig støtte fra kommunen på kr 45.000 for 2022. 

  

Egenkapitalen pr 31/12-2022 er kr 699.772. 

 

 

 

 

 

Nordre Follo, 28. april 2022 

 

 

 

Nina K. Vøllestad   Jacob Nygaard   Oskar A. Kleven 

styreleder    nestleder   styremedlem 

 

 

 

Anne-Lise Sørli    Eivind Åsheim    Anne Grete Kaasa 

 styremedlem    styremedlem    styremedlem 

 

 

 

Trond Dyrnes 

daglig leder 

 

 


